
Årsmöte i Norbergs Rid- och Travklubb 2024-02-25 
 
Tid: 15.30-17.40 
Plats: Fridahallens café 
 
§1. Årsmötets öppnande. 
 
§2. Förteckning över närvarande medlemmar upprättas. 11 röstberättigade medlemmar 
närvarar på årsmötet. Enligt föreningens stadgar är den medlem röstberättigad som betalat 
medlemsavgiften senast en månad innan årsmötet, det vill säga den 25 januari.  
 
§3. Fråga om årsmötets behöriga utlysande.  
Kallelse per brev skickades ut i januari. Kallelsen skickades ut samt lades på hemsidan den 15 
januari 2024. 
 
§4. Fastställande av dagordning. 
Förslag att lägga in punkten antagande av verksamhetsplan och budget som punkt 20 samt att 
nästkommande punkter blir 21 och 22. 
 
Årsmötet fastställer den föreslagna dagordningen. 
 
§5. Årsmötet väljer Karl Karlsson till ordförande för årsmötet. 
 
§6. Årsmötet väljer Elizabeth Pettersson att föra årsmötets protokoll. 
 
§7. Årsmötet väljer Inga-Stina Hesselius och Torbjörn Persson att jämte ordförande justera 
årsmötets protokoll. De är tillika rösträknare. 
 
§8. Föredragning av styrelsens berättelse. 
Årsmötet läser igenom den föreslagna verksamhetsberättelsen. Pay & jump-tävlingar, ett 
bygdetrav, en familjedag och bakluckeloppis genomfördes bland annat. Norbergsdagen på 
Romme genomfördes. Klubben hjälpte till både på Engelbrektsloppet och Engelbrektsturen 
med soppalangning. 
 
Årsmötets beslut: Att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna. 
 
§9. Föredragning av revisorernas berättelse. 
Revisorssuppleant Inga-Stina Hesselius läser upp revisorernas berättelse. En fullständig 
siffergranskning har genomförts. Revisorerna föreslår att styrelsen fastställer balans- och 
resultaträkningen, beviljar styrelsen ansvarsfrihet samt att det redovisade resultatet överförs i 
ny räkning. 
 
Årsmötets beslut: Att godkänna revisorernas berättelse. 
 
§10. Fastställande av balansräkning och resultaträkning. 
Kassör Ann-Sofie Bornström Larsen föredrar. 
Klubben har 640 056,05 vid årets slut. 
Årets resultat uppgår till -65 663,31 kr. 
 



Klubben får bidrag från Svensk Travsport, 50 000 kr för anläggningen och 25 000 kr för att 
klubben anordnar ett bygdetrav. 
 
Likvida medel har flyttats till ett räntebärande konto i bank vilket genererat 7 000 kr i ränta. 
 
En fråga ställs om höga drivmedelskostnader för traktor. 
Svaret är att traktorn även har använts till att slå av innerplanen från sly. Traktorn drar mer 
bränsle än vanliga fordon. 
 
En fråga ställs om vad omsättning i procent betyder. 
Svaret är att det ingår i bokföringsprogrammet. 
 
En fråga ställs om nedtagningen av träden. 
Svaret är att för mycket togs ned. Det fanns en muntlig överenskommelse med NVK att ta ned 
sly, men att ett missförstånd mellan klubben och NVK gjorde att för stora träd avverkades. 
Enligt arrendeavtalet kan inte klubben ta ned träd. Sly får tas bort för att verksamheten ska 
kunna bedrivas. 
Detta kostade klubben 84 000 kr i entreprenörskostnader. Dialog med NVK fortsätter i 
ärendet. 
 
Svinpesten har dessutom medfört att inga träd kunnat forslas bort från området. 
 
Årsmötet beslutar att: 
I enlighet med revisorerna fastställer årsmötet balans- och resultaträkningen och beslutar 
överföra resultatet i ny räkning. 
 
§11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
En årsmötesdeltagare läser upp en skrivelse från medlemmar med en begäran om särskild 
granskning från revisorerna gällande nedtagningen av träden. Fråga om ansvarsfrihet för 
styrelsen ska hänskjutas till ett extra årsmöte. 
 
Yrkanden: Bengt-Erik Olsson yrkar om en särskild granskning från revisorerna gällande 
nedtagningen av träden. Han yrkar vidare på att frågan om ansvarsfrihet för den avgående 
styrelsen ska hänskjutas till ett extra årsmöte. 
 
Årsmötets ordförande ställer revisorernas förslag om ansvarsfrihet mot Bengt-Erik Olssons 
förslag om särskild granskning och hänskjutande till extra årsmöte mot varandra via 
acklamation och finner att den avgående styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 
Årsmötets beslut: I enlighet med revisorerna beviljar årsmötet styrelsen ansvarsfrihet. 
 
§12. Val av ordförande för en tid av två (2) år. 
 
Valberedningens förslag: Bengt-Erik Olsson. 
Övriga förslag: Camilla Fredriksson. 
 
Då det är personval gäller sluten omröstning. Röstning genomförs. 
 
Utfall: Bengt-Erik Olsson, 0 röster. 
Camilla Fredriksson, 11 röster. 



Årsmötets beslut: Camilla Fredriksson, ordförande. 
 
Övriga nominerade: Camilla Fredriksson. 
 
 
§13. Val av fyra (4) ordinarie ledamöter för en tid av två (2) år. 
 
Valberedningens förslag: Csaba Bergström (nyval) 
Ulrika Vik (nyval) 
Ulrika Johansson (nyval) 
Roger Karlsson (nyval) 
 
Valberedningens förslag avsäger sig sina kandidaturer. 
 
Notering till protokollet: Bertil Andersson begär en notering till protokollet att han inte står 
bakom övriga valberedningens förslag om att föreslå Roger Karlsson att ingå i styrelsen. 
 
Övriga förslag: Susann Thille (omval) 
Caroline Åkergren (nyval) 
Theresia Larsson (nyval) 
Sanna Toivonen-Seppälä (nyval) 
 
Årsmötets beslut: 
Susann Thille (omval) 
Caroline Åkergren (nyval) 
Theresia Larsson (nyval) 
Sanna Toivonen-Seppälä (nyval) 
 
Ett (1) år kvar: Torbjörn Persson 
Ann-Sofie Bornström Larsen 
Jennifer Forsberg 
Gennaro Muselli 
 
 
§14. Val av fyra (4) styrelsesuppleanter för en tid av ett (1) år. 
 
Valberedningens förslag: 
Malin Öman (nyval) 
Victoria Eriksson (nyval) 
Carina Schmidt Olsson (nyval) 
Erica Holmberg (nyval) 
 
Övriga förslag: 
Kenneth Forsberg (nyval) 
Daniel Strande (nyval) 
Jennifer Thille (nyval) 
Lena Olsen (nyval) 
 
Valberedningens förslag avsäger sig sina kandidaturer. 
 



Årsmötets beslut: 
Kenneth Forsberg (nyval) 
Daniel Strande (nyval) 
Jennifer Thille (nyval) 
Lena Olsen (nyval) 
 
 
§15. Val av två (2) revisorer för en tid av ett (1) år. 
 
Valberedningens förslag: 
Fredrik Jarl (nyval) 
Elin Ekroos (nyval). 
 
Övriga förslag: 
Anneli Eldh (omval) 
Johan Eldh (omval) 
 
Då det är personval gäller sluten omröstning. Röstning genomförs. 
 
Utfall: Fredrik Jarl och Elin Ekroos, 0 röster. 
Anneli Eldh och Johan Eldh, 11 röster. 
 
Årsmötets beslut: 
Anneli Eldh och Johan Eldh väljs till revisorer. 
 
§16. Val av en (1) revisorssuppleant för en tid av ett (1) år. 
Valberedningens förslag: Inga-Stina Hesselius (omval). 
 
Årsmötet beslutar enligt valberedningens förslag. 
 
§17. Val av tre (3) ledamöter i valberedningen för en tid av ett (1) år. 
Styrelsens förslag: 
Elizabeth Pettersson (nyval) 
Tove Winqvist-Owetz (nyval) 
Ida Eriksson (omval). 
Elizabeth Pettersson föreslås bli sammankallande. 
 
Ida Eriksson drar tillbaka sin kandidatur. 
 
Övriga förslag: Bertil Andersson. 
 
Årsmötets beslut: 
Elizabeth Pettersson (sammankallande), Tove Winqvist-Owetz och Bertil Andersson väljs till 
valberedning. 
 
  



§18. Fastställande av medlemsavgifter för 2025. 
Familj: 250 kr 
Senior: 150 kr 
Junior 100 kr 
 
Årsmötets beslut: Att medlemsavgifterna för 2025 är oförändrade. 
 
 
§19. Fastställande av banavgift för 2025. 
Denna uppgår till 300 kr per år. 
Notering: Banavgift kan endast betalas vid erlagd medlemsavgift. 
 
Årsmötets beslut: Att banavgiften för 2025 är oförändrad, 300 kr per år. 
 
§20. Verksamhetsplan och budget för 2024. 
a) Verksamhetsplan. 
Denna behandlades på medlemsmötet 2023-11-19. 
 
Årsmötets beslut: Att anta förslaget till verksamhetsplan för 2024. 
 
b) Budget för 2024. 
På medlemsmötet 2023-11-19 föreslogs att styrelsen får i uppdrag att utifrån beslut om 
verksamhetsplan inkomma med ett förslag till budget 2024 till årsmötet. 
 
Årsmötets beslut: Att anta förslaget till budget för 2024. 
 
 
§21. Övriga frågor. 
 
a) Sandbana. 
På styrelsemötet 2024-02-21 presenterades ett förslag till sandbana. Denna föreslås ligga 
längs upploppet och kostnaden uppgår till 81 000 kr inklusive moms. 
 
Förslag: Att styrelsen till nästkommande medlemsmöte presenterar tre (3) offerter på 
sandbana. 
 
Årsmötets beslut: Årsmötet beslutar enligt förslag. 
 
b) Hinderpark. 
Nya hinder har köpts in. Dessa är dock omålade och låset till hinderboden är undermåligt. Det 
har förekommit många stölder och skadegörelse vid ridvolten. Sikten in mot volten är bättre 
nu i och med nedtagningen av träden. 
 
Förslag: Att styrelsen ombesörjer låsfrågan samt att hindren transporteras till ridvolten så 
snart snön är borta. 
 
Årsmötets beslut: Årsmötet beslutar enligt förslag. 
 
 
  



§22. Årsmötets avslutande. 
 
Ordförande Karl Karlsson avslutar årsmötet. Han får en applåd samt blommor i efterhand. 
Avgående ordförande Maja Fredriksson-Leufstadius avtackas. 
Avgående sekreterare Elizabeth Pettersson avtackas. 
 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
 ...........................................................................   .................................................................  
Elizabeth Pettersson, sekreterare Karl Karlsson, ordförande för årsmötet 
 
 
 
 
Justeras Justeras 
 
 
 
 ...........................................................................   .................................................................  
Inga-Stina Hesselius Torbjörn Persson 
 
Bilagor: 
1. Dagordning 
2. Styrelsens berättelse 2023 
3. Revisionsberättelse 
4. Balans- och resultatrapport 
5. Resultat av omröstning 


